
Hårup ungdomsklub 10-01-2021 

Høringssvar til visionen fra Ung I Aarhus. 

Det er med stor glæde at vi læser i visionsplanen at det skal være bedre at være ung i Aarhus. 

I Nord er vi en FO-klub med en masse medlemmer og et godt fremmøde.Det er fint med en masse tiltag i 

Aarhus by,men vi savner tiltag i yderområderne.Mine 30 års erfaring i Hårup ungdomsklub siger mig at 

vores unge IKKE kommer til at deltage væsentligt i Aarhus by. 

Ung i Aarhus vil –som jeg læser det-lave ungemiljøer ,i stil med dem som FO-klubben har.Det er ganske 

fint,for det har jo vist sig at tiltrække en masse unge.Dog savner jeg ,i høj grad,en fast formulering af 

samarbejdsformen med FO-klubberne.Man vil vel ikke indføre enevældet,men indgå som partnere i et 

samarbejde? 

Der bør lægges meget mere vægt på samarbejde-faste procedurer-hvem ,hvad og hvordan. 

Ung i Aarhus, burde i visionen,i langt højere grad, tilstræbe at de unge bliver mødt af en hel bys foreninger i 

fællesskab,og ikke udelukkende  af Ung I Aarhus. 

Hvis det skal være bedre at være ung i Aarhus,skal det tilstræbes at alle foreninger er med i planen. 

Med venlig hilsen 

Klubleder   

Erik Hagen Nielsen 


